

海外求职简历实例（5）PDF转换可能丢失图片或格式，建议
阅读原文

https://www.100test.com/kao_ti2020/212/2021_2022__E6_B5_B7_

[E5_A4_96_E6_B1_82_E8_c107_212612.htm](https://www.100test.com/kao_ti2020/212/2021_2022__E6_B5_B7_E5_A4_96_E6_B1_82_E8_c107_212612.htm) 如果你大学毕业，
有了若干年的工作经验，通过工作签证出国不失为一条经济
快速的国捷径。如果你已经在海外，寻找一份工作则是你的
迫切需要。当你听到你的某某朋友、某某同学拿到了年薪十
万美元以上，心痒之余，你会怎样？网站新增了《简历大全
》，汇集了简历的样本，以后还会陆续增加，总有一份对你
有帮助。不要再等待了，展开你的攻势，说不定，机遇明天
就来敲门了！发送你的简历到：HotJobs.com Jobsonline.com

USJobboard.com HotResumes.com Job Sleuth FlipDog.com

Career.Com
City Planner Mary McLeod 18 Central Avenue Hoboken

, NJ 10012
OBJECTIVE A position as a city planner using my

experience in civil engineering. EMPLOYMENT EXPERIENCE

The City of Hoboken, New Jersey, Hoboken, New Jersey City

Planner, January 1997 to Present Supervised all city planning issues,

including economic and business zoning, rental districts, and

beautification plans. Managed a staff of 30. Worked with the Board of

Supervisors to accommodate new laws and land policies. The City of

Greenbrae, New Jersey, Greenbrae, New Jersey Assistant City

Planner, August 1990 to January 1997 Assisted the City Planner in all

aspects of city planning projects and policies. Facilitated landfill

location decisions. Prioritized residential zoning changes. Solved

parks and recreation department land usage issues involving safety of

playground equipment. Instituted Board of Supervisors ruling on

commercial zoning changes. EDUCATION UC Berkeley, Berkeley, CA Masters, Public Administration, June 1987 Wrote Thesis:

"Economic Effects Caused by City Zoning." Winchester University, Hartford, CT B.S., Political Science, April 1987 出国留学移民教育考试出国,留学,移民,澳洲,澳大利亚,加拿大,英国,美国,法国,日本,新西兰 如果你大学毕业,有了若干年的工作经验,通过工作签证出国不失为一条经济快速的国捷径。如果你已经在海外,寻找一份工作则是你的迫切需要。当你听到你的某某朋友、某某同学拿到了年薪十万美元以上,心痒之余,你会怎样?网站新增了《简历大全》,汇集了简历的样本,以后还会陆续增加,总有一份对你有帮助。不要再等待了,展开你的攻势,说不定,机遇明天就来敲门了!发送你的简历到
: HotJobs.com Jobsonline.com USJobboard.com

HotResumes.com Job Sleuth FlipDog.com Career.Com City Planner Mary McLeod 18 Central Avenue Hoboken, NJ 10012

OBJECTIVE A position as a city planner using my experience in civil engineering. EMPLOYMENT EXPERIENCE The City of Hoboken, New Jersey, Hoboken, New Jersey City Planner, January 1997 to Present Supervised all city planning issues, including economic and business zoning, rental districts, and beautification plans. Managed a staff of 30. Worked with the Board of Supervisors to accommodate new laws and land policies. The City of Greenbrae, New Jersey, Greenbrae, New Jersey Assistant City Planner, August 1990 to January 1997 Assisted the City Planner in all aspects of city planning projects and policies. Facilitated landfill location decisions. Prioritized residential zoning changes. Solved parks and

recreation department land usage issues involving safety of playground equipment. Instituted Board of Supervisors ruling on commercial zoning changes. EDUCATION UC Berkeley, Berkeley, CA Masters, Public Administration, June 1987 Wrote Thesis: "Economic Effects Caused by City Zoning." Winchester University, Hartford, CT B.S., Political Science, April 1987 100Test 下载频道开通，各类考试题目直接下载。详细请访问 www.100test.com